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Vážený pane hejtmane,

vážená paní zastupitelko,

vážený pane zastupiteli,

V Praze 11. prosince 2018
~MORAVSKOSLEZSKÝ KRAJ
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obracím se na Vás z pověření petičního výboru v záležitosti předání Petice za zachování
stávajícího rozsahu poskytované zdravotní péče a proti rušení interního oddělení v Nemocnici
s poliklinikou Karviná - Ráj na pracoviŠti Orlová (dále jen Petice), jejímž cílem je
zachování stávajícího rozsahu poskytované zdravotní péče v Nemocnici s poliklinikou
Karviná - Ráj na pracovišti Orlová.

Chci Vám sdělit, že se pod Petici jejímž cílem je, abyste zachovali stávající rozsah
poskytované zdravotní péče v Nemocnici s poliklinikou Karviná - Ráj na pracovišti Orlová a
nerušili interní oddělení a další akutní oddělení v Nemocnici s poliklinikou Karviná - Ráj na
pracovišti Orlová podepsalo 11 330 občanů.

Znovu připomínáme důvody naší Petice:

Návrh na zrušení interního a dalších oddělení může dle našeho názoru omezit dostupnost
zdravotní péče pro pacienty v Orlové, Doubravě, Dětmarovicích, Dolní Lutyni, Petřvaldu,
Rychvaldu a Věřňovicích! Pňpomínáme, že město Orlová bude letos slavit 795 let od svého
založeni. Zrušení fůngujíciho interního oddělení, s možným dalším dopadem na ostatní
oddělení nemocnice, by byl ten nejhorší dárek pro občany! Orlovská nemocnice poskytuje
kvalitní a dostupnou zdravotní péči pro cca 55 000 obyvatel. Proto požadujeme, aby zůstaly
zachovány i další oddělení a ambulance!

Obáváme se, že zrušením interního oddělení v Orlové dojde druhotně k ohrožení fiingování
chirurgického a ortopedického oddělení, což by mělo velmi negativní dopady na naše
pacienty. Navrhované řešení zrušit kvalitní interní oddělení je podle našeho názoru také
důsledkem špatné personální politiky, kdy se zřejmě počítá s přesunem zaměstnanců z našeho
pracoviště do jiných provozů a případně do Nemocnice Havířov. Nedostatek zdravotního
personálu je skutečný problém, ale pacienti mají právo na dostupnou a kvalitní péči a tu u nás
v nemocnici v Orlové poskytujeme.

Připomínáme, že Nemocnice v Orlové je zařízení, které je personálně stabilizované. Vehni se
obáváme, že při zrušeni akutní péče nastane situace, kdy část personálu odejde ze
zdravotnictví případně mimo krajské nemocnice.

Na základě uvedených skutečností Vás žádáme o přehodnoceni záměru změnit charakter této
nemocnice a o hledání systémového řešení. Připomínáme, že cestu k ystémovým řešením
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máte ve svých rukou také Vy a zvláště pan prof. Ing. Ivo Vondrák, CSc. jako hejtman
Moravskoslezského kraje a poslanec Parlamentu.

Vyzýváme Vás, řešte podfinancováni' této nemocnice a dalších krajských nemocnic,
způsobené nedostatečnými úhradami zdravotních pojišťoven za poskytovanou zdravotní péči
a nízkými platbami státu za státní pojištěnce. Prosazujte zvýšení těchto úhrad a plateb,
starejte se o pracovní podmínky personálu v nemocnicích a o zachováni' kvalitní a dostupné
péče pro občany Vašeho kraje a všech jeho částí. Nerušte to, co fúnguje. Jednoduchá řešení
jsou v dlouhodobém horizontu nejvíce problematická.

Petici Nžadujeme projednat na jednání Zastupitelstva Moravskoslezského kraje.

S pozdravem

Za Petiční výbor

Vážení členové zastupitelstva
Krajský úřad - Moravskoslezský kraj
28. října 117
702 l 8 Ostrava



P E T l C E za zachovánístávaiÍcÍho rozsahu posky'tované zdravotní
péče a proti rušeni interního odděleni v Nemocnici s poliklinikou

Karviná-Ráj na pracovišti Orlová

V souladu se zákonem č. 85/1990 Sb., o právu petičním, vyhlašuji členové petičního výboru
Petici za zachováni stávajÍcÍho rozsahu poskytované zdravotní péče a proti rušení
interního oddělení v Nemocnici s poliklinikou Karviná - Ráj na pracovišti Orlová, jejímž
cílem je zachováni stávajÍcÍho rozsahu poskytované zdravotní péče v Nemocnici s poliklinikou
Karviná - Ráj na pracovišti Orlová.

V Orlové 20. 6. 2018

My, niže podepsaní, žádáme Zastupitelstvo a Radu Moravskoslezského kraje a jmenovitě
hejtmana Prof. Ing. Ivo Vondráka, CSC., a osoby zodpovědné za řízenI zdravotnictví v
Moravskoslezském kraji, aby:

· zachovali stávajíci rozsah poskytované zdravotní péče v Nemocnici s poliklinikou
Karviná - Ráj na pracovišti Orlová,

· nerušili interní oddělení v Nemocnici s poliklinikou Karviná - Ráj na pracovišti
Orlová.

Návrh na zrušeni interního oddělení může dle našeho názoru omezit dostupnost zdravotní
péČe pro pacienty v Orlové, Doubravě, Dětmarovicích, Dolní Lutyni, Petřvaldu, Rychvaldu a
Věřňovicích! Připomínáme, že město Orlová bude letos slavit 795 let od svého založení.
Zrušeni fungujÍcÍho interního odděleni, s možným dalším dopadem na ostatní odděleni
nemocnice, by byl ten nejhorší dárek pro občany! Orlovská nemocnice poskytuje kvalitní a
dostupnou zdravotní péči pro cca 55 000 obyvatel. Proto požadujeme, aby zůstaly zachovány
i další odděleni a ambulance!

Obáváme se, že zrušením interního oddělení v Orlové dojde druhotně k ohrožení fungování
chirurgického a ortopedického odděleni, což by mělo velmi negativní dopady na naše
pacienty. Navrhované řešeni zrušit kvalitní interní oddě|enj je podle našeho názoru také
důsledkem špatné personálni politiky, kdy se zřejmě počítá s přesunem zaměstnanců
z našeho pracoviště do jiných provozů a případně do Nemocnice Havířov. Nedostatek
zdravotního personálu je skutečný problém, ale pacienti mají právo na dostupnou a kvalitní
péči a tu u nás v nemocnici v Orlové poskytujeme.

Petici požadujeme projednat na jednání Zastupitelstva Moravskoslezského kraje.

petičnívýbor:
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Souhlasím s cílem Petice za zachování stávaiícího rozsahu lékařské péče a proti rušení
interního oddělení v Nemocnici s poliklinikou Karviná-Ráj na pracovišti Orlová

Petiční arch č. 4
č. ř. Jméno Adresa Pgdpis
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